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Betreft Overleg met Mediq inzake mandatering

Vergaderdatum en -tijd 22 januari 2021

Vergaderplaats Webex

Aanwezig 512e 1.2e (CIBG), (Mediq),
51.2e 5.1.2¢ VWS

(LCH Operatie), [REHE-CIECE F-

512e 51.2e

(CIBG

Afwezig

Kopie aan

EEE opent de vergadering en geeft aan dat het doel van dit overleg is om

duidelijkheid met elkaar te verkrijgen. Hoe de situatie nu is, wat we eraan gedaan
hebben en wat we er eventueel aan moeten gaan doen.

Er is een agenda verstuurd wat voomamelijk over de mandatering gaat en

daarnaast nog heel kort over de Portal en overdracht goederen aan Mediq.

BEA: Geeft aan vanaf het begin betrokken te zijn bij LCH, VWS heeft de

bevoorschotting gedaan en ga maar aan de slag. Dit is hard gegaan de 1°

maanden, vergelijkbaar van een eenmanszaak naar een multinational, dit vanuit

Mediqg altijd met de gedachte dat het een maatschappelijk belang dient.

Men bracht de juiste spullen naar de markt, dit is altijd goed verlopen en de

lijntjes waren kort.

Tot 3 weken geleden waar een gesprek met (Dienst Testen)
heeft gehad dat er verschuivingen in mandaten heeft plaatsgevonden en heeft

verwezen naar de Staatscourant.

Hier werd nerveus van, omdat hij zijn handtekening in goed vertrouwen en

netjes afgestemd onder de opdrachten heeft gezet. [ERR gaf aan dat

re]een ander mandaat heeft dan 5.1.2e
.

BE geeft tevens

aan dat de manier waarop het werd verteld niet zo chique was, hij zich afvroeg of

de zaken niet via juiste manier door VWS is goedgekeurd en heeft op basis

daarvan alles on hold gezet.

wil graag weten wie welk mandaat heeft binnen VWS, voor hem is VWS

VWS, weet niet hoe het allemaal werkt binnen VWS als er pionnetjes gaan

schuiven. Wil duidelijkheid wie welk mandaat heeft gehad vanaf het begin van het

ontstaan van LCH tot nu toe. En welke orders er volgens niet volgens de

juiste lijn zijn goedgekeurd. Mediqg is immers altijd heel transparant geweest, er
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zijn 2 mensen van VWS in zijn team geplaatst die elke ochtend wisten welke

orders en welke deals er gemaakt waren. geeft aan het moeizaam te vinden

om nu achteraf te horen dat deze orders wellicht niet langs de juiste lijn zijn

gegaan.

Hij heeft daarom 2 vragen

al
EL

19.

20.

21.

Wie heeft welk mandaat

Welke orders betreft het

Voorts geeft hij aan met terugwerkende kracht via mandaat de opdrachten
goedgekeurd te willen hebben. Het feit dat er bijna 2 miljard door zijn
handen zijn gegaan d.m.v. zijn handtekening is nogal wat gezien de flinke

bedragen.

IBEEEZM: Merk top dat het heel vervelend dat dit zo is gegaan en vraagt
of de vrijstelling wat comfort biedt.

antwoord dat het wat comfort geeft, maar procedures dienen netjes

gevolgd te worden, redelijk goed afgedekt d.m.v. de bestaande

contracten. benoemt ook zijn reputatie, is 20 jaa n wil niet dat

dit op het spel wordt gezet door procedures die achteraf gezien niet goed
zijn gevolgd en daardoor niet goedgekeurd konden worden. Twee

elementen niet negeren, Mediq is, zo transparant mogelijk in elke euro die

wordt uitgegeven.

IEEE; Merkt op dat het mandaatvraagstuk op iedere plek heeft

gespeeld.

. De vergadering doorloopt de memo die is vastgesteld door de Stuurgroep,

. WaarvanEE aangeeft dat in de bestaande volmacht tijdens de crisis

niks is veranderd.

.[BE3: 2 elementen daarin:

. 1. VWS-mandaat

. 2. LCH-mandaat

. De verschillende mandaten zoals initieel afgesproken heeft altijd gewerkt.

. Nu van

lt
dat dit niet meer zo is, omdat een

andere rol heeft als destijds en de beslissingsbevoegdheid bij
Mediq ligt, geeft aan dat dit onjuist is, de beslissingsbevoegdheid
kan nooit bij Mediq liggen.
2) geeft aan dat dit niet richting Mediqg is gecommuniceerd, maakt zich

zorgen dat de handtekening van REREM waard is.

Fete elkaar 2 weken gesproken over welke acties te ondernemen om

dit op te lossen, actie ondernomen om een element te helen wat niet

geheeld was. Merkt dat het nog leeft, geeft aan dat hij niet begrijpt
waarom dit heeft gezegd, is daar niet toe bevoegd, heeft niks met

LCH te maken, alleen Dienst Testen. Had [EEEZN kunnen bellen, heeft dit

aangeboden, vindt dat omgekeerde wereld, zou niet zelf dit soort

zaken hoeven na te jagen.
Daarnaast geeft aan dat er al 3 maanden een verzoek voor het

aftekenen van die orders die nooit schriftelijk zijn goedgekeurd, maar wel

mondeling, ligt om deze toch goed te keuren. Tot op heden is er geen

akkoord gekomen.

.IEEEEN; Merkt op dat men hier vandaag met Mediq zit om duidelijkheid te

verschaffen en graag willen laten zien hoe het zit om transparantie te

betrachten en eea. duidelijk te maken.

EEE: stelt voor een nieuw addendum op te stellen om zodoende

comfort te bieden om verder te gaan en afsluiten. IEE, en

geven aan dat dit niet persé via een addendum zou hoeven.
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IEEE; Geeft aan dat er in de huidige mandatering ge hil is

tussen boven en onder de 5 miljoen, alles nu ook al is Sc via

het CIBG.

vraagt om een overzicht waarop Mediq akkoord wil hebben.

antwoordt dat deze lijst al maanden bekend is, deze lijst is met

iedereen in de cc dagelij en gecommuniceerd met VWS,

uiteindelijk verschil vor EEE daar approval op.

. Alle inkopen ook boven de 5 miljoen, waarom alles?rE wil een hele lijst,
geen onderscheid in 5 miljoen is ook nooit de afspraak geweest.

3 BEEN: geeft aan per vandaag alles naar DT CIBG en inzetten om snel

akkoord te krijgen op de andere orders.

. BEa: Heeft er moeite mee dat er al lang een verzoek ligt, wil daar

zekerheid over krijgen.

.[EEEZ; Merkt op dat de orders die tot 30/09 door MERELEL fgetekend
kunnen worden, de PBM’s vanaf dan door 5.1.2e en

EEA, en vervolgens weer [JEEEY tov de dienst testen.

. EEE: Merkt op dat wij ervoor gaan zorgen dat de handtekeningen 1

maart gezet zullen zijn. vindt dit veel te laat en snapt niet waarom

het zo lang duurt.

. BEEN: Merkt op dat ze dit ook te lang vindt, dit zou binnen een week

geregeld kunnen zijn, anders blijft er ruis op de lijn en ons doel is om in

ezamenlijkheid dit voor elkaar te krijgen

BE is het hiermee eens, geeft aan dat we dit gaan regelen en hebben

helderheid gegeven, komt er in feite op neer dat zonder handtekening van

het DT CIBG niet in beweging te komen, wij zorgen ervoor dat de

juiste mandaten voor order of verzoek krijgt en met elkaar beraden en

volgende week bij hem terug om aan te geven hoe de vlag erbij hangt en

waar we staan in het proces.

; Geeft aan dat maandag 25 januari de 2 handtekeningen van RED
#5 op de eerdergenoemde orders zal komen

; zoals zei we willen dit in gezamenlijkheid dien,
comfort bieden en onszelf ook.

EEE; punt 2 duidelijk? EEE; blijft sceptisch maar goed dat we met

elkaar zitten.

42.

43.

44,

45.

fbi

2

3

4.

5

Overdracht VWS-goederen aan Medig. dit zijn louter en alleen de

PBM’s die VWS heeft ingekocht pre-LCH periode en die vervolgens het

magazijn zijn ingereden van CB en daarmee ook nder de hoede van LCH

zijn gekomen en LCH heeft ze verkocht. Dit is exclusief desinfectanten en

exclusief IC-apparatuur. Desinfectanten staan ergens wat niet onder

beheer en gezag van LCH staat, VWS is dit contract zelf aangegaan.

Verwarring is dat Onemed een deel van voorraadcapaciteit ter beschikking
gesteld aan VWS om daar de IC-Apparatuur op te slaan en omdat Onemed

ook een consortium lid is kan de verwarring zijn dat ze binnen LCH. BEa:
Onemed heeft deze deal met VWs gesloten buiten LCH om liggen,
duidelijke scope, duidelijk gedefinieerd, geen LCH en geen Mediq.
Willen pas verantwoordelijkheid nemen met zaken als ze via Vianen

binnen zijn gekomen.
Scope 2. Alleen die goederen die in Vianen binnen zijn gekomen,a lles

daarvoor kan geen verantwoordelijkheid voor worden genomen

IEEEZN: 1C apparatuur nooit onder LCH gevallen
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